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عادت به باخت ماشین سازی

روزهای تلخ سبزپوشان

عصرآزادی / س�رویس ورزشی: تیم ماشین سازی در مصاف با مهمان خود متحمل 
شکست شد.

به گزارش س��رویس ورزش��ی عصرآزادی، تیم ماشین س��ازی تبریز برابر مهمان خود مس 
کرمان مغلوب شد.

سبزپوش��ان تبریزی در هفته بیس��ت و دوم لیگ دسته اول ایران در تبریز میزبان تیم مس 
کرمان بودند که این بازی در پایان با نتیجه دو بر یک به سود تیم مس کرمان به اتمام رسید. 
سبزپوشان تبریز این هفته در ورزشگاه یادگار امام)ره( تبریز میزبان تیم مس کرمان بودند که 

با این شکست، امیدهای این تیم برای ماندن در لیگ برتر کمتر از هر هفته دیگر شد.
ماش��ین سازی هفته پیش هم در آستارا برابر تیم شهرداری این شهر با 3 گل مغلوب شده 

و با 6 امتیاز در قعر جدول قرار دارند.
 بازی رفت ماشین سازی با مس کرمان در کرمان با تساوی یک بر یک به اتمام رسیده بود.

امروز تمامی تیم های پایان جدول، ش��اهین بوشهر، استقلال ملاثانی، رایکا بابل، شمس آذر 
قزوین موفق به کسب امتیاز شدند تا فاصله ماشین سازی از این تیم ها افزایش یابد.

صعود تیم زیر ۱۴ سال تراکتور به جمع ۸ تیم برتر 
آذربایجان شرقی

عصرآزادی / س�رویس ورزش�ی - فرهاد فرهادپ�ور: تیم زیر ۱۴ س�ال تراکتور با 
شکست تیم هیات فوتبال آذرشهر، به جمع هشت تیم برتر آذربایجان شرقی صعود 

کرد.
به گزارش س��رویس ورزش��ی عصرآزادی، تیم زیر ۱۴ س��ال تراکتور از مرحله حذفی سری 
مسابقات لیگ زیر ۱۴ سال استان آذربایجان شرقی، امروز )جمعه ۲۰ اسفند(، ساعت ۱۱ در 
زمین چمن فرودگاه تبریز به مصاف تیم هیات فوتبال آذرشهر رفت که دو تیم در پایان وقت 
قانونی، به تس��اوی دو بر دو رس��یدند که در ادامه، تراکتور با نتیجه پنج بر چهار در ضربات 

پنالتی رقیبش را مغلوب کرد.
سینا بابایی و مهدی تبیانی گل های تراکتور را در این بازی به ثمر رساندند.

مرحله گروهی لیگ زیر ۱۴ سال استان پیش از این در قالب هشت گروه پنج تیمی برگزار 
شده بود که تراکتور به عنوان تیم نخست گروه خود به جمع ۱6 تیم راه یافته بود و اکنون با 

غلبه به تیم هیات فوتبال آذرشهر به جمع هشت تیم برتر مسابقات صعود کرد.

هفته پایانی لیگ برتر فوتسال؛

مس سونگون نایب قهرمان شد
تیم فوتسال مس سونگون با غلبه بر شهروند ساری، نایب قهرمان لیگ برتر شد.

هفته پایانی لیگ برتر فوتسال امروز )جمعه( با ۶ دیدار در شهرهای مختلف برگزار شد که 
در مهم ترین بازی با دو گل حمید محمدی و حمزه کدخدایی، شهروند ساری را شکست داد 

تا ضمن نایب قهرمانی، زمینه ساز سقوط شهروند ساری شود. 
در دیگر دیدار مهم روز جمعه، کراپ الوند با نتیجه ۶ بر یک، س��پاهان را شکس��ت داد و با 
۵۹ امتیاز در رده س��وم قرار گرفت. همچنین دو تیم فوتبال گیتی پس��ند و چیپس کامل از 
ساعت ۱۸ آخرین دیدار هفته را برگزار می کنند. در جدول پایانی این رقابت ها، گیتی پسند با 
یک بازی کمتر و ۶۱ امتیاز قهرمان شد، مس سونگون با ۶۰ امتیاز نایب قهرمان شد و کراپ 
الوند با ۵۹ امتیاز به مقام س��وم رسید. در انتهای جدول نیز شهروند ساری و حفاری اهواز ابا 

۱۷ امتیاز راهی دسته یک شدند.
نتایج شش دیدار برگزار شده هفته بیست و ششم به شرح زیر است:

کراپ الوند ۶ - ۱ سپاهان
فرش آرا ۳ - ۰ فردوس قم

مس سونگون ۲ - ۰ شهروند ساری
فولاد زرند ایران ۳ - ۲ مقاومت البرز

حفاری اهواز ۳ - ۰ زندی بتن کلاردشت
راگا ۰ - ۰ سن ایچ ساوه

تثبیت جایگاه سوم سپاهان با پیروزی مقابل نساجی
س�پاهان در هفته بیس�ت و دوم لیگ برتر فوتبال با نتیجه ۳ بر یک نس�اجی را 

شکست داد.
نس��اجی و سپاهان روز )جمعه( در چارچوب هفته بیست و دوم لیگ برتر فوتبال به مصاف 

هم رفتند که این دیدار با پیروزی ۳ بر یک شاگردان محرم نویدکیا به پایان رسید.
در این دیدار س��جاد ش��هباززاده در دقیقه ۲۴ روی اشتباه مدافع نساجی در پشت محوطه 
جریمه صاحب موقعیت گل زنی شد و با شوتی سرکش گل نخست سپاهان را به ثمر رساند. در 
اواخر نیمه نخست هم نورافکن روی کار ترکیبی در جناح چپ توانست از زاویه بسته دروازه 

حقیقی را برای بار دوم باز کند.
با این حال نساجی دست از تلاش نکشید و در دقیقه ۶۷ بازی با شوت زیبا و غیرقابل مهار 

سعید غلام علی بیگی یکی از گل ها را جبران کرد اما نتوانست بازی را به تساوی بکشاند.
در دقیقه ۸۸، علیرضا حقیقی، دروازه بان نس��اجی با دریافت کارت زرد دوم، از بازی اخراج 
ش��د. در دقیقه ۹۴ میلاد جهانی با نفوذ از بین مدافعان نس��اجی در موقعیت تک به تک قرار 
گرفت اما به جای شوت زنی توپ را به اسماعیلی فر رساند تا او دروازه نساجی را برای بار سوم 
باز کند. با این نتیجه س��پاهان و نس��اجی به ترتیب با ۴۱ و ۲۶ امتیاز در رده های سوم و دهم 

جدول رده بندی قرار گرفتند.

رییس فدراس�یون کاراته گفت: بودجه ورزش 
ایران از همان ابتدا متناسب با جایگاهش نیست 
و بای�د در این باره فکری اساس�ی صورت گیرد 
تا ورزشکاران و مربیان دغدغه مسائل ابتدایی 

خود را نداشته باشند.
س��ید حس��ن طباطبایی ، درب��اره مباحث مطرح 
ش��ده در مجمع عمومی کمیته ملی المپیک، اظهار 
ک��رد: یکی از مباحث مهم در جلس��ه مجمع، تعیین 
تکلیف زمان برگ��زاری انتخابات کمیته ملی المپیک 
بود، بس��یاری از افراد حاضر در جلس��ه نقطه نظرات 
خ��ود را اعلام کردند، برخی معتقد بودند باید هر چه 
زودتر انتخابات برگزار ش��ود و در مقابل، برخی دیگر 
نی��ز معتقد بودند به دلی��ل در پیش بودن بازی های 
آسیایی و کشورهای اس��لامی، بهتر است کار توسط 
همی��ن مجموعه دنبال ش��ود و انتخابات ب��ه بعد از 
این رقابت ها موکول ش��ود. بر همین اساس نیز رای 
گیری انجام ش��د که در نهایت بیشتر اعضای مجمع 
با برگزاری انتخابات پس از رویدادهای پیش رو و در 

مهر سال آینده موافقت کردند.
رییس فدراس��یون کاراته، اف��زود: این اعتقاد نیز از 
س��وی برخی اعضا وجود داش��ت که برای دوره های 
دیگ��ر نیز بهت��ر اس��ت انتخابات پس از ب��ازی های 
آس��یایی باشد و اینطور نباشد که ۳ ماه مانده به این 
رویدادها انتخابات برگزار و برنامه ها دچار خلل شود.

وی با اش��اره به اختلافات مطرح شده در مجمع بر 

سر مسائل مالی، گفت: نکته مهم در اینباره این است 
که همه فدراس��یون ها و از جمله فدراسیون کاراته با 
مش��کلات و محدودیت های مالی مواجه هستند اما 
آن چیزی که باید مورد توجه قرار گیرد این است که 
بودجه ورزش از قدیم متناس��ب با جایگاه و نیازهای 
آن بس��ته نش��ده و با ای��ن نرخ ارز و مس��افرت های 
خارجی که ورزش��کاران باید اعزام شوند، این میزان 

بودجه واقعا پاسخگوی ورزش کشور نیست.
طباطبایی تصریح کرد: ورزش پدیده ای تاثیرگذار و 
مهم در هر جامعه برای افزایش شور و نشاط اجتماعی 
است و باید با توجه به جایگاهی که دارد مورد توجه و 
حمایت قرار گیرد. لازم است فکری اساسی در اینباره 
صورت گیرد تا ورزش��کاران و مربیان ما دیگر دغدغه 
نیازهای اولیه خود را نداش��ته باشند. وقتی ورزشکار 

ما ک��ه به مدال المپیک و جهانی می رس��د، خود را 
در مقام مقایس��ه با ورزش��کاران مدال آور کشورهای 
دیگر قرار می دهد، متوجه فاصله ها می شود و به این 
نتیجه می رسد که ورزشکاران دیگر کشورها، آرامش 

بیشتری از حیث امکانات و مسائل مالی دارند.
ریی��س فدراس��یون کاراته، در ادامه درب��اره انتقاد 
ش��دید علیرض��ا دبیر رییس فدراس��یون کش��تی از 
مش��کلات مالی این فدراسیون و کمبود بودجه، گفت: 
بن��ده با نظر آقای دبیر مبنی بر وجود مش��کلات مالی 
موافق و هم نظر هس��تم اما مخالف نحوه بیان و شیوه 
مخاطب قرار دادن او هستم چرا که ما همگی در محیط 
ورزش فعالیت می کنیم و باید مسائل و مشکلات موجود 
را به شکلی مطلوب بیان کنیم. من با دبیر بر سر چالش 
های مالی فدراسیون ها موافقم اما درباره نحوه ابراز این 
مشکلات، اختلاف نظر دارم. وی درباره دیگر انتقاد دبیر 
مبنی بر لزوم تغییر برخی از افراد حاضر در هیات اجرایی 
کمیته المپیک، گفت: در همه جای دنیا همین اس��ت. 
ما اگر بخواهیم افراد علی البدل هم جانشین کنیم، آن 
ها هم دیگر رییس فدراس��یون نیس��تند. اگر بخواهیم 
انتخابات هم بگذاریم، نمی شود که فقط انتخابات هیات 
اجرایی را برگزار کنیم. طباطبایی در پایان در پاس��خ به 
این سوال که تعویق انتخابات کمیته المپیک تا مهر سال 
آینده را به نف��ع یا ضرر ورزش ایران می داند، گفت: به 
هر حال نظر غالب اعضای مجمع این بود و ما نیز به رای 

مجمع احترام می گذاریم.

سرپرس�ت کاروان المپیک�ی ناش�نوایان با بی�ان اینکه صفر تا 
۱۰۰ هزین�ه اعزام کاروان ب�ه المپیک برزیل برعهده فدراس�یون 
ناش�نوایان اس�ت، گفت: اعزام کاروان به المپی�ک ۲۰۲۲ برزیل، 
حدود ۲۰ میلیارد تومان اعتبار نیاز دارد و امیدواریم بزودی همه 

این مبلغ تامین شود.
»عل��ی رغبت��ی« ، افزود: در المپیک ناش��نوایان طب��ق قوانین کمیته 
بین المللی ورزش ناشنوایان، کشور میزبان هزینه تیم های شرکت کننده 

را در خصوص اسکان یا تغذیه و ترانسفر نمی پردازد.
وی ادامه داد: وزارت ورزش وجوانان و کمیته ملی المپیک بخش��ی از 
هزینه ها را به م��ا پرداخت کرده اند، اما هنوز بخش زیادی از ۲۰ میلیارد 
تومان تامین نش��ده و ما باید با کمک خیرین باقی مانده اعتبار مورد نیاز 

را تامین کنیم.
وی در مورد تعداد کاروان اعزامی گفت: کاروان متشکل از ورزشکاران، 
مربیان، سرپرس��تان و کادر پزش��کی و اصحاب رسانه ۱۴۰ نفر است که 
۷۵ نفر آنان، ورزش��کاران هشت رش��ته تیراندازی، کشتی فرنگی و آزاد، 

دوومیدانی، تکواندو، جودو، کاراته، والیبال ساحلی و فوتبال هستند.
رغبتی با بیان اینکه ورزشکاران زن ناشنوا فقط در سه رشته تیراندازی، 
تکواندو و کاراته به برزیل اعزام می شوند، گفت: ورزشکاران و رشته هایی 

به برزیل اعزام می شوند که شانس بالایی در کسب مدال دارند.

سرپرس��ت کاروان المپیک��ی ناش��نوایان در خص��وص اخ��ذ روادید و 
هماهنگی ه��ای لازم برای اعزام کاروان ادامه داد: س��فیر برزیل را دعوت 
کردیم که به دلیل ابتلا وی به کرونا با معاون سفیر و کنسول کشور برزیل 
مداکرات لازم جهت اخد روادید انجام شد و با توجه به اینکه ممکن است 
برخی ورزشکاران در آستانه اعزام به کرونا مبتلا شوند و یا مصدوم شوند، 
اس��امی ذخیره را نی��ز به آنان اعلام کردیم و آن��ان موافقت خود را برای 

صدور روادید ذخیره نیز اعلام داشتند.
وی افزود: معاون سفیر و مسئولان سفارت برزیل در تهران قول مساعد 

دادند و قرار بر همکاری مناسب شد.
رغبتی با اش��اره به اینک��ه افتتاحیه بازی های المپیک ناش��نوایان ۱۱ 
اردیبهش��ت ۱۴۰۱ است، گفت: مس��ابقات فوتبال پیش از افتتاحیه آغاز 
می ش��ود، بنابراین اعزام ها از هفتم اردیبهش��ت انجام می شود. وی گفت: 
اعزام کاروان ۱۴۰ نفری ما در چهار انجام می شود و اعزام ها بین ۷ تا ۱۷ 
اردیبهش��ت انجام خواهد شد. به گفته وی با توجه به قوانین این بازی ها 
تیم های ورزش��ی بلافاصله با پایان مسابقاتشان و پس توزیع مدال ها باید 
کشور میزبان را ترک کنند و بازگشت کاروان نیز از ۱۵ تا ۲6 اردیبهشت 
ماه در هفت مرحله انجام خواهد ش��د. سرپرست کاروان ناشنوایان اضافه 
کرد: با همکاری فدراس��یون پزش��کی قرار اس��ت از دوشنبه)۲3اسفند( 
برنامه تست س��لامت شامل معاینه کامل و بررسی بیماری های پنهان یا 
مصدومیت ورزشکاران اعزامی آغاز شود و بلافاصله تست دوپینگ از آنان 
گرفته خواهد شد و کلاس های آموزشی در خصوص سلامت و جلوگیری 
از دوپینگ احتمالی برگزار می شود. به گفته وی؛ در کاروان اعزامی یک 
تیم پزشکی متشکل از ۲ پزشک زن و مرد، یک فیزیوتراپ و یک ماساژور 
تخصصی اعزام می شوند و البته میزبان اعلام کرده که در محل اسکان و 

مسابقات خدمات پزشکی به ورزشکاران ارایه خواهد کرد.

رغبتی: اعزام ورزشکاران ناشنوا به برزیل ۲۰ میلیارد تومان اعتبار نیاز دارد

س�رمربی تیم ملی دوچرخه س�واری جاده ایران گفت: کسانی 
را که برای مس�ابقات قهرمانی آسیا انتخاب کردیم، بهترین های 

ایران هستند و بهتر از آنها نداشتیم. 
علیرض��ا حقی درب��اره وضعیت تیم ملی دوچرخه س��واری جاده ایران 
پیش از حضور در مس��ابقات قهرمانی آس��یا بیان کرد: دوچرخه سواران 
تقریبا از س��ال ۲۰۱۹ در هیچ مسابقه ای شرکت نکرده اند اما با توجه به 
چیزی که ما در تمرینات دیده ایم ش��رایط شان خیلی بهتر از سال های 
قبل اس��ت. حالا در مسابقات ترکیه هم ش��رکت کنند، قبل از قهرمانی 
آس��یا محک می خورند. البته رکابزنان روسیه و بلاروس اجازه حضور در 

مسابقات ترکیه را ندارند و این به نفع رکابزنان ما است.
او ادام��ه داد: ۸ نفری که انتخاب ش��ده اند، بهتری��ن های حال حاضر 
ایران هس��تند. برخی ها اعتراض داش��تند که خوب و بهتر بوده اند اما با 
توجه به تمرین، همه چیز مش��خص اس��ت. الان دیگر همه چیز اصولی 
ش��ده و پاورمتر موجود اس��ت و هر روز می توان چک کرد که وضعیت 
هر ورزش��کار چگونه اس��ت. من خودم زمانی که ورزش��کار بودم دوست 
نداش��تم مس��ابقه انتخابی بگذارند چون معتقد بودم که مسابقه انتخابی 
باعث نابودی ورزشکار می شود و حتی باعث می شود که دنبال دارو برود 
اما این فرصت را برای همه دوچرخه سواران ایجاد کردم و مطابق پروفایل 

مس��یر دو مسابقه انتخابی در سر بالا و تایم تریل انفرادی برگزار کردم و 
نفراتی که انتخاب شدند کسانی بودند که حقشان بود.

او همچنین گفت: در روز اول با توجه به شرایط تمرینی می دانستم چه 
کس��انی انتخاب می شوند و در روز آخر هم پس از انتخابی همان نفرات 
انتخاب شدند. حالا کسی که خط می خورد به دلیل اینکه عصبانی است 
ممکن است حرف هایی بزند اما به هر حال پل های پشت سر خودش را 

خراب می کند. ما بهتر از این نفرات نداشتیم و نخواهیم داشت. 
او در پاسخ به این پرسش که چرا تنها یک نفر را در رده جوانان انتخاب 
کرد؟ گفت: فاصله نفر بعدی با کس��ی که من انتخاب کردم در حدود ۵ 
تا 6 دقیقه است و این فاصله خیلی زیاد است. حتی اگر پول هم داشتیم 
اجازه نمی دادم نفرات بیشتری در رده جوانان اعزام شوند. در رده جوانان 
در هر دو ماده استقامت و تایم تریل شانس مدال داریم. در رده امید هم سه 
نفر اعزام می کنیم که رکابزنان خوبی هستند. واقعیت این است که ما  نسبت 
به کش��ورهای دیگر عقبیم اما با این حال تیم خوبی داریم و من به این تیم 
امیدوارم که بتواند نتیجه خوبی بگیرد و در رده بزرگسالان نیز  در تایم تریل 
تیمی و استقامت شانس مدال داریم. حقی در مورد مشکلاتی که میزبان به 
وجود آورده اس��ت، بیان کرد: ما در حال حاضر هنوز به دنبال گرفتن ویزای 
تاجیکستان هستیم و این در حالی است که صبح بیست و چهارم اسفند قرار 
است عازم ترکیه شویم تا در مسابقات این کشور شرکت کنیم. نکته جالب این 
است که تاجیکستان دوچرخه سواری قوی ندارد نمی دانم چرا میزبانی را به 
این کشور داده اند. تا الان نزدیک به پنج دفعه دفترچه فنی مسابقات را تغییر 
داده اند.  یکبار اعلام کردند که تایم تریل تیمی با چهار نفر برگزار می شود اما 
سپس اعلام کردند 6 نفره است. در آخرین دفترچه ای که  ارسال کرده اند، 

دوباره آن را به چهار نفر تغییر داده اند.

در آستانه حضور در قهرمانی جاده آسیا

حقی: بهترین رکابزنان ایران انتخاب شدند

طباطبایی: بودجه ورزش متناسب با جایگاه آن نیست

دبیر: حداقل ۱۴۰ میلیارد برای کشتی لازم داریمپرسپولیس با برد به استقبال داربی رفت
تیم فوتبال پرس��پولیس در هفته بیست ودوم لیگ برتر فوتبال 
ایران برابر میزبانش، نفت مسجدسلیمان ۲ بر ۱ به برتری رسید.

در جریان هفته بیست ودوم لیگ برتر فوتبال ایران، تیم فوتبال 
پرسپولیس از ساعت ۱۸ در ورزشگاه شهید بهنام محمدی مهمان 
نفت مسجدسلیمان بود که این دیدار در نهایت با برتری ۲ بر ۱ به 

سود پرسپولیس به پایان رسید.
گل های پرس��پولیس را رضا اس��دی در دقایق ۱۱ و ۲۰ به ثمر 
رساند و برای نفت مسجدسلیمان  هم پیمان میری در دقیقه ۷۷ 
گلزنی کرد. در آغاز نیمه نخست، پرسپولیس هجومی تر از حریف 
نشان داد و سعی کرد در همان ابتدای کار به گل برسد اما فرصت چندانی روی دروازه نفت ایجاد نشد تا اینکه 
در دقیقه ۱۱، پرس��پولیس صاحب یک ضربه کرنر ش��د و مهدی ترابی با ارسال توپ روی دروازه نفت فرصت 

بسیار خوبی برای رضا اسدی ایجاد کرد. این بازیکن با ضربه سر دروازه نفت مسجدسلیمان  را باز کرد.
در دقیقه ۱۷، روی یک ارس��ال بلند، ش��رزود تمیروف فرصت خوبی برای گلزنی داش��ت اما ضربه سر این  

بازیکن از بالای دروازه بیرون رفت.
در دقیقه ۲۰، باز هم پرس��پولیس صاحب کرنر شد و دقیقا در همان شرایط گل نخست، مهدی ترابی توپ 

را ارسال کرد و رضا اسدی با ضربه سر، گل دوم خود و تیمش را به ثمر رساند.
در دقیق��ه 3۷، وحی��د امیری با ورود به درون محوطه جریمه نفت مسجدس��لیمان با یک پاس رو به عقب 
فرصت خوبی برای رضا اس��دی ایجاد کرد اما ضربه پای راس��ت این بازیکن را دروازه بان نفت مسجدسلیمان 

مهار کرد.
در دقیقه 3۹، پرسپولیس��ی ها با استفاده از یک ضربه ایستگاهی فرصت بسیار خوبی برای باز کردن دروازه 

نفت مسجدسلیمان داشتند اما واکنش خوب دروازه بان نفت این فرصت را از شاگردان گل محمدی گرفت.
در آغاز نیمه دوم این دیدار، پرس��پولیس باز هم بهتر از حریف کار کرد. در دقیقه ۵۲، س��عید آقایی فرصت 

بسیار خوبی به دست آورد اما شوت پای چپ او پس از برخورد به تیر دروازه راهی اوت شد.
در دقیقه ۵۵، نفت مسجدسلیمان صاحب یک ضربه ایستگاهی شد و در ادامه خرم الحسینی قصد داشت با 

استفاده از این فرصت دروازه پرسپولیس را باز کند اما شوت این بازیکن را گوهری به کرنر فرستاد.
در دقیقه 6۰، پرس��پولیس صاحب یک ضربه کرنر ش��د که در ادامه با ارسال توپ روی دروازه توپ به رضا 
اسدی رسید اما ضربه سر این بازیکن راهی اوت شد. در دقیقه ۷۷، روی یک پاس در عمق، پیمان میری درون 

محوطه جریمه پرسپولیس صاحب توپ شد و با یک شوت پای چپ دروازه پرسپولیس را باز کرد.
ترکیب پرس��پولیس: احمد گوهری، وحدت هنانوف، علی نعمتی، رامین رضاییان، سعید آقایی، رضا اسدی، 
میلاد س��رلک )۷۷ کمال کامیابی نیا(، احس��ان پهلوان )۸۵ مهدی عبدی(، مهدی ترابی )۷۷ امید عالیشاه(، 

وحید امیری و شرزود تمیروف.

رییس فدراسیون کش��تی گفت: برای رسیدن به اهدافمان در 
کشتی حداقل به ۱۴۰ میلیارد تومان بودجه نیاز داریم و هر چه 
از ای��ن مبلغ کمت��ر بگیریم باید بروم ای��ن اداره آن اداره گدایی 

کنم.
علیرض��ا دبیر درب��اره مباحث مطرح ش��ده در مجمع کمیته 
المپیک و اختلافات موجود بر س��ر بودجه کشتی، گفت: ما ۴۰ 
روی��داد برون مرزی داریم که ۱۰ ی��ا ۱۲ رویداد مثل جهانی ها 
و آس��یایی ها رسمی و سطح یک است، بقیه رویدادها تدارکاتی 
است و اگر کشتی گیرانمان را نفرستم، حسن یزدانی ها درست 

نمی ش��وند، بهترین جا برای س��اخته شدن این ها، جام های یاش��اردوغو، یاریگین و.. است تا ساخته شوند و 
تجربه کسب کنند و باخت بدهند تا در میادین مهم به موفقیت برسند.

رییس فدراس��یون کشتی افزود: از معدود رشته هایی هستیم که برای شرکت در مسابقات پول می دهیم، 
م��ا برای هر نفر هر ش��ب ۱۸۰ یورو پرداخت می کنیم، وقتی ب��رای یک اعزام ۵6 نفر می رویم ببینید چقدر 
می ش��ود؟ ش��نیدم یکی از معاونان وزیر گفته بود چرا ۵6 نفر می برند که من در آن جلسه نبودم و خواهش 
کردیم جلسه ای با حضور او برگزار کنیم تا او را توجیه کنم چون بنده خدا تازه آمده است. ما اگر ۵6 نفر اعزام 
کردیم، آمریکایی ها با ۱۱۰ نفر آمدند، روس��یه با ۸۱ نفر آمد. وی تصریح کرد: ما دو رش��ته هستیم، والیبال، 
فوتبال و.. همه یک رشته هستند. ما در آزاد و فرنگی هر کدام ۵ رده داریم که هر کدامشان مسابقات جهانی 
و آسیایی و اعزام های مختلف دارند. دبیر که در برنامه ورزش و مردم صحبت می کرد، با اشاره به تدوین سند 
توسعه کشتی گفت: نقشه راه مشخص است و اگر قرار است کشتی موفق شود راه آن مشخص است. مردم باید 
قضاوت کنند آیا جایگاه کشتی ما مثل دو سال قبل است؟ ما دهه ۷۰ یک میلیون نفر جامعه کشتی داشتیم، 
س��ال ۹۸ که به فدراس��یون آمدم این رقم نزدیک ۵۰ هزار نفر بود که در دوران کرونا به 3۰ هزار نفر رس��ید 
اما الان خدا را شکر با کارهایی که انجام شد این جمعیت به بالای ۲۰۰ هزار نفر رسیده است. اگر قرار است 
قهرمان المپیک شویم باید آن را به ۸۰۰ هزار نفر برسانیم. وقتی کمیت بالا برود کیفیت هم بالا خواهد رفت. 
در سفرهای استانی در دیدار با مسئولان استانی دغدغه توسعه کشتی را دارم. ما اگر به ۷۰ درصد اهدافمان 
در س��ند هم برسیم موفق خواهیم شد. رییس فدراسیون کشتی خاطرنشان کرد: روزی که آمدم ۵۸ میلیارد 
بدهی داشتیم اما خدا را شکر امروز تقریبا بدهی ها صفر شده است. هفته بعد هم یکی از بزرگترین مجموعه 
های فرهنگی رفاهی خود را آماده می کنیم. وی با اش��اره به مش��کلات مالی فدراس��یون کشتی، گفت: برای 
رسیدن به آرزو و آمالی که در کشتی داریم به ۲۰۰ میلیارد تومان بودجه نیاز داریم اما کف آن ۱۴۰ میلیارد 
تومان است تا بتوانیم برنامه هایی را که داریم جلو ببریم. هر چه کمتر از این بدهند باید از بیرون خودم بروم 
و جبران کنم، جبران که می گویم یعنی باید بروم گدایی کنم. هر چه ندهند وقتی را که باید در اختیار کادر 

فنی و کشتی بگذارم باید بروم این اداره آن اداره گدایی کنم.
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